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MECLİS MÜZEKKERE TUTANAĞI
               Belediye Meclisinin Ocak ayı olağan toplantısı 04.01.2017 Çarşamba günü saat 15.00’da Belediye Başkanlık makamında Belediye Başkanı Coşkun HEKİMOĞLU Başkanlığında üyelerden, H.Tahsin KURDOĞLU, T.Turgay HATİNOĞLU, Turgay ATASELİM, Serkan ERGİN, Melek ÖZBAYRAK,Serkan ÇAKAR Ayhan ÖZTÜRK, Süheyla ZAİM, Tevfik ERÇİÇEK, Tekin ERGÜNAL ve Mustafa Kemal TATAR ‘ın  katılımlarıyla toplandı.Başkan arkadaşlar ekseriyet vardır oturumu açıyorum dedi. Başkan arkadaşlar Aralık ayı olağan meclis toplantısı karar ve tutanaklarını okutuyorum dedi ve okundu. Bu karar ve tutanaklara itirazı olan var mıdır dedi. Üyelerden itiraz eden olmadı. Başkan arkadaşlar yeni yıla girdiğimiz bu günlerde tüm insanlık için  kazasız,belasız ,terörden uzak barış dolu bir yıl diliyorum. Aynı zamanda  tüm meclis üyesi arkadaşlarımıza başarılı bir yıl çalışma temenni ediyorum. Başkan arkadaşlar altı maddelik  gündemimizin dışında herhangi bir önergesi olan varmıdır dedi, önerge veren olmadı. Gündem sonrası belediyemize gelen bir takım talep ve başvurular olup, bunların gündeme alınması için tek tek okutup oylamaya sunacağım dedi. Gündem dışı ilk konu 47 no’lu Şehir içi Dolmuş Kooperatifinin  ücret tarifesine zam talebidir,konunun gündemin 7. Maddesine alınmasını teklif ediyorum dedi,teklif oybirliği ile kabul edildi. Gündem dışı ikinci konu  Kaçkar İtfaiye Mezbahane ve Katı Atık Birliğinin  Belediyemizden İtfaiye Eri kadrosu talebidir,bu konunun da gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Gündem dışı üçüncü konu  belediyemizin Derin Deniz Deşarjı  ve Ön Arıtma Tesisi İnşaatı ile ilgili  SUKAP kapsamında  İller Bankası A:Ş kanalıyla kullanılacak  kredi talebinin görüşülmesi olup,bu konunun da gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.Başkan arkadaşlar gündem dışı son konu Musazade Mahallesi 736 ada,1 no’lu parselde yapılacak olan  Kentsel Tasarım Projesinin görüşülmesi olup, bu konunu da gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.
                    Başkan arkadaşlar gündemimizin 1.nci maddesi Denetim Komisyonu üyeliği seçimidir.Belediyemizin bir önceki yıla ait gelir ve giderleri ile  hesap kayıt ve cetvellerinin  denetimi için en az üç üyeden oluşacak ve 45 gün içerisinden raporunu tamamlayıp,Mart ayı sonuna kadar  meclis başkanlığına sunacağı  denetim raporu için  mecliste grubu olan  siyasi parti ve bağımsız üyelerden oluşacak  komisyon üyeliği seçimleri için  meclis grubu  temsil oranının hesaplanmasına göre  iki üye  Ak Partiye bir üye de CHP’ye düşmektedir. Üyeler her parti grubunu  kendi üyeleri arasından gizli oyla seçilecektir dedi ve oylamaya geçildi.Bağımsız  üye T. Turgay HATİNOĞLU’ya bağımsız üye grubunun  meclisimizdeki  temsiliyet oranına göre denetim komisyonuna üye veremediğinden oy pusulası verilmedi.T. Turgay HATİNOĞLU konuşmasında, sayın başkan neden bana oy zarfı verilmedi diye sordu.Başkan cevaben konuşmasında, bağımsız üye olarak temsiliyet oranı hesaplandığından denetim komisyonunda temsil edilemeyeceğinden oy hakkınızda bulunmamaktadır dedi.T. Turgay HATİNOĞLU  bunun kayıtlara geçilmesini istedi ve kayıtlara geçildi.Yapılan seçimler sonucunda  Ak Parti grubundan Turgay ATASELİM ve Serkan ERGİN  altışar oy, CHP grubundan Mustafa Kemal TATAR  beş oy alarak denetim komisyonuna seçildiler.
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      Arhavi Belediyesi Denetim Komisyonu üyeliklerine  Belediye Meclis  üyelerinden  Turgay ATASELİM,Serkan ERGİN ve Mustafa Kemal TATAR görev yapmak üzere seçildiler.
      
    Başkan                                             Katip                                          Katip
Coşkun HEKİMOĞLU               Ayhan ÖZTÜRK                     Tekin ERGÜNAL



               Başkan arkadaşlar gündemimizin ikinci maddesi kısmı zamanlı sözleşmeli olarak  çalıştırılması düşünülen Avukatın  ücret tespitinin görüşülmesidir.Başkan konu ile ilgili görevlilere  geçtiğimiz yıl en son avukatın ne kadar ücret aldığını sordu görevliler, 1.175,22 TL ücret aldığını söylediler.Başkan arkadaşlar her yıl olduğu gibi bu yılda  Kamu Görevlileri Hakem Heyetinin bu kadrolar için belirlemiş olduğu artışın aynen uygulanmasını uygun olacağını söyledi. Bu konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi .Üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar 2017 Malı yılında  kısmı zamanlı sözleşmeli avukat çalıştırılmasını,bu kadro için  Kamu Görevlileri Hakem Heyetinin belirlemiş olduğu tavan ücretin aynen uygulanmasını  meclisimize teklif ve oylarınıza sunuyorum dedi, yapılan oylama  sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi.
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     2017 Malı yılında  kısmı zamanlı sözleşmeli avukat çalıştırılmasına,bu kadro için  Kamu Görevlileri Hakem Heyetinin belirlemiş olduğu tavan ücretin aynen uygulanmasına  oybirliği ile karar verildi.

      
    Başkan                                             Katip                                          Katip
Coşkun HEKİMOĞLU               Ayhan ÖZTÜRK                     Tekin ERGÜNAL


     Başkan arkadaşlar gündemimiz üçüncü maddesi Kale Mahallesi  115 ada, 5 no’lu parselde yapılan  imar plan değişikliğinin görüşülmesidir dedi.Bildiğiniz üzere  uzun bir süredir gündemimize gelmekte olup, günü birlik tesisi alanı olan bu taşınmazın konut alanına dönüştürülmesi ile ilgili  Aralık meclisinde  meclis iradesi belirmişti. Konu ile ilgili  komisyon raporu hazırlanmış olup, rapor hakkında bilgilendirme yapmak ve raporu okuması için sözü komisyon başkanı Turgay ATASELİM’e veriyorum dedi.Komisyon başkanı Turgay ATASELİM komisyon raporunu okudu ve rapor hakkında bilgilendirme yaptı.Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar  bu konu defalarca meclisimizde tartışıldı.Bir kaç yıldır gündeme gelen ve tartışılan bir konu olduğu için üzerinde durulacak çok da bir şey kalmadığını düşünüyorum. Başkan arkadaşlar imar komisyonumuzda raporu doğrultusunda  Kale Mahallesi 115 ada, 5 no’lu parselde  mevcut imar planında  günü birlik turizm alanı olarak gözüken alanda hazırlanmış olan  plan tadilatında  yapı yaklaşma mesafesinin  taşınmaz üzerindeki mevcut yapı dikkate alınarak, Emsal 0.50 Hmax:6.50( konut+Turizm+Ticaret )  alanı olarak belirlenerek yapılan  imar plan değişikliğinin  3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasını ve oylarınıza sunuyorum dedi.Yapılan oylama sonucunda üyelerden Mustafa Kemal TATAR’ın red oyuna karşılık  teklif  oyçokluğu  ile kabul edildi.
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     Kale Mahallesi 115 ada, 5 no’lu parselde mevcut imar planında günü birlik turizm alanı olarak gözüken alanda hazırlanmış olan plan tadilatında yapı yaklaşma mesafesinin taşınmaz üzerindeki mevcut yapı dikkate alınarak, Emsal 0.50 Hmax:6.50( konut+Turizm+Ticaret )  alanı olarak belirlenerek yapılan  imar plan değişikliğinin  3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasına üyelerden Mustafa Kemal TATAR’ın red oyuna karşılık oyçokluğu ile karar verildi.

       Başkan                                             Katip                                          Katip
Coşkun HEKİMOĞLU               Ayhan ÖZTÜRK                     Tekin ERGÜNAL


        Başkan arkadaşlar gündemimiz dördüncü maddesi Vasıf Kenan ÖZYAZICI’ya ait Musazade mahallesi 697 ada, 3 no’lu parselin doğusunda bulunan mezarlık ile ilgili dilekçenin görüşülmesidir dedi.İlgili kısaca dilekçesinde bahse konu ada parselin doğusunda  5 metrelik imar yolunun olduğunu,  bitişiğinde ise yeşil alan ile  yine park ve  yeşil alanın doğu tarafında  10 metrelik imar yolunun görüldüğünün,  plan incelendiğinde  5 metrelik imar yolunun  güney ve kuzey cephelerinin kör durumda olduğunu, tasarlanan yola giriş ve çıkışın mümkün olmadığını, ayrıca  10 metre genişliğinde tasarlanan yeşil alan içerisinde aile mezarlıklarının bulunduğunu ve  bu mezarlıkların eski yapı olması sebebiyle  başka bir alana naklinin de mümkün olmadığını, bu nedenden dolayı 5 metrelik imar yolunun  imar planından kaldırılmasını, yine  10 metrelik yeşil alan içerisindeki aile mezarlığı nedeniyle yeşil alanında daha uygun bir yere  kaydırılmasını talep etmektedir. Bu konunu incelenmek üzere  imar komisyonuna havale edilmesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.

       Başkan arkadaşlar gündemin beşinci maddesi Musazade mahallesi 64 ada, 14 ve 18 no’lu parsellerde bulunan mezarlıklarla ilgili  Hayriye DIŞLIOĞLU’nun dilekçesinin görüşülmesidir. İlgili kısaca dilekçesinde  bahse konu ada parselde  imar yolu açılması ile ilgili bir duyum aldığını, ancak  imar planına işlenen bu yolun  aile mezarlıkları dikkate alınmadan planlandığını ve arazinin tomografik yapısının dahi değerlendirme dışı bırakıldığına inandığını söyleyerek,özellikle aile mezarlıklarının zarar görmemesi ve korunması için imar yolunun kaldırılmasını talep etmektedirler.  Bu konununda incelenmek üzere imar komisyonuna havale edilmesinin teklif ediyorum dedi,teklif oybirliği ile kabul edildi.

          Başkan arkadaşlar gündemimizin altıncı maddesi 47 no’lu Şehir içi Dolmuş Hattı Kooperatifinin talebinin görüşülmesidir dedi. İlgililer kısaca taleplerinde,07.12.2011 tarih ve 51 sayılı meclis kararı ile çıkan  Özel Halk Minibüsü Yönetmeliği kapsamında yapılan ihale sonucunda  Cumhuriyet Mahallesinden 2 adet,Yemişlik Mahallesinden  1 adet dolmuş hattının da kooperatifimize katılması ile birlikte toplam 15 araç ile hizmet vermekteyiz. Ancak, hattın kuruluşundan sonra gelen  yoğun talepler doğrultusunda  yeni güzergahlar eklenmiş  ve bu güzergahlarda çalışan 15 araç  ihtiyaca cevap veremez duruma gelmiştir.Dolmuş hattına ihtiyaç olmasına rağmen  gerek  mevcut hak sahiplerinin  gerekse  ihaleye  girip hak almak isteyen müteşebbislerin ihale şartnamesinin 16. Maddesinde yer alan  “ 10 (on) yıl sonunda araçlar hattan çekilecektir ve tekrar ihale edilecektir “ maddesi  gereği birleri ileriye dönük endişeye sevk etmekte olup, önümüzü görememekteyiz.Bu nedenle bu maddesinin yeniden gözden geçirilerek 10 (on) yılın sonunda mevcut hat sahiplerine günün mah kül rayiç değeri üzerinden  yıllık kiralamalar yapılarak sözleşmenin devam etmesi sağlanmalıdır.Yine bununla birlikte  bunca uğraşlarımıza rağmen  yıllardır beklentilerimizin tamamen altında  kaldık ve mali olarak mağduriyet yaşıyoruz. Bunun için sözleşmelerinin  2017 Ocak ayı itibari ile  yeniden 10 yıl olarak revize edilmesini talep etmekteyiz, demektedirler. Başkan konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar  bu taleplerin  Plan ve Bütçe Komisyonunda değerlendirilip, komisyon raporu doğrultusunda  yeniden ele alınması için  komisyona havalesini teklif ediyorum dedi,teklif oybirliği ile kabul edildi.

          Başkan arkadaşlar  yine bu konu ile bağlantılı olarak  yedinci madde olarak gündeme aldığımız ayni kooperatife ait dilekçede  fiyat tarifelerinin  güncel için altında kaldığı ve mağduriyet yaşadıkları nedeniyle  mevcut  1,50 TL olan  sivil vatandaş ücretinin 1,75 TL’ye,1,00 TL olan öğrenci ücretinin ise 1,25 TL olacak şekilde  yeniden düzenlenmesini talep etmektedirler. Bu konununda incelenmek üzere Plan ve Bütçe Komisyonuna havale ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.


         Başkan arkadaşlar gündemimiz  sekizinci maddesi Kaçkar İtfaiye Mezbahane ve Katı Atık Birliğinin  norm kadromuzdan  İtfaiye Eri tahsisi talebidir. Üyesi olduğumuz bu birliğin  itfaiye binası bitmiş olup,  tahminen bu ay içerisinde açılışı yapılacaktır. Yine bunun yanında bir adet 45 metrelik, 1 adet 24 metrelik yangın söndürme aracı ile 2 adet arama kurtarma aracı temin edilmiş ve envantere katılmıştır. Pazar’dan Hopa’ya kadar hizmet verecek bu tesis bizim gibi belediyelerin  önemli bir açığını kapatacaktır. 7/24 çalışacak olan  yüksek donanımlı itfaiye birimi, deneyimli idareci ve personellerle görev yapacaktır. Bu nedenle  itfaiye kadrosunun sorunsuz olarak kurulması için  üye belediyelerin norm kadrolarından  itfaiye eri talepleri vardır. Belediyemizin 12 adet münhal itfaiye kadrosu bulunduğunu ve şimdilik bunun iki adedinin birliğe tahsis edilmesinin uygun olduğunu söyledi.Zaten mevcut durumumuzla bu kadroları doldurma imkanımızda olmadığı gibi , tahsis edeceğimiz  itfaiye erlerinin  ücretleri birlik tarafından karşılanacağı için bize herhangi bir mali yük getirmeyecektir. Yine Mezbahane ile ilgili  Pazar belediyesinin  kendi bölgesinde uygun gördüğü bir yerde Mezbahane kurulması ile ilgili bir talepleri olduğunu ve bunun değerlendirileceğini söyledi. Başkan arkadaşlar bu konuda söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Kaçkar İtfaiye Mezbahane ve Katı Atık Birliğinin ,birlik meclisinin  14.11.2016 tarih ve 11 sayılı kararı ile , birlik yönetmeliğinin 20. Maddesi ve ekleri gereği  belediyemizde münhal bulunan  2 (iki) adet 8 derecelik itfaiye eri kadrosunun, norm kadro standardı toplamımızdan düşülerek  Kaçkar İtfaiye Mezbahane ve Katı Atık Birliğine  tahsis edilmesini oylarınıza sunuyorum dedi,yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi.
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     Üyesi bulunduğumuz  Kaçkar İtfaiye Mezbahane ve Katı Atık Birliğinin ,Birlik  Meclisinin  14.11.2016 tarih ve 11 sayılı kararı ile , Birlik Yönetmeliğinin 20. Maddesi ve ekleri gereği  belediyemizde münhal bulunan  2 (iki) adet 8 derecelik itfaiye eri kadrosunun, norm kadro standardı toplamımızdan düşülerek  Kaçkar İtfaiye Mezbahane ve Katı Atık Birliğine  tahsis edilmesine oybirliği ile karar verildi.
      

       Başkan                                             Katip                                          Katip
Coşkun HEKİMOĞLU               Ayhan ÖZTÜRK                     Tekin ERGÜNAL


           Başkan arkadaşlar gündemimizin  dokuzuncu maddesi  belediyemizin   Derin Deniz Deşarjı ve Ön Arıtma Tesisi inşaatı ile ilgili  SUKAP  projesi kapsamında İller Bankası A.Ş eliyle kullanılacak kredinin görüşülmesidir. Başkan arkadaşlar bildiğiniz üzere  ilçemizin kanalizasyon alt yapısı tamamlanmış ancak,Derin Deniz Deşarjı ve Ön Arıtma Tesisini hayata geçirememiştik bunun nedeni ise  bu projenin SUKAP projesi kapsamında  % 50’sinin merkezi bütçeden karşılanması için beklediğimiz Bakanlık kararı idi. Bu proje kapsamında  ikinci bir işle ilgili  hibe programı yoktur. Ancak, bizimkisi  kanalizasyon projesinin devamı olduğu için  bu kapsama alınması gerekiyordu. Bu nedenle birkaç yıl gecikme yaşandı. Ancak, kısa  bir süre önce bu projenin  kanalizasyon işinin devamı ve tamamlayıcısı olduğu Bakanlık kararı ile  hibe proğramı  kapsamına alındı.Yaklaşık  2.721.224,30 TL ( ikimilyonyediyüzyirmibirbinyikiyüzyirmidörtTLotuzkuruş) kullanacağımız krediyi düşünürsek  işin tamamının bedeli  yaklaşık beşmilyonbeşyüzbinTL civarındadır. Ancak,ihale  sürecinde bu bedel  bir miktar azalacaktır dedi. Bu kredinin kullanımı ile ilgili  daha önce  kanalizasyon ve su  projesinde de uyguladığımız gibi  prosedürler aynı olup,  İller Bankasının göndermiş olduğu  örnek karar ve ekleri tamamlanıp, İller Bankası A. Ş’ye gönderilecektir. Başkan arkadaşlar bu konuda söz almak isteyenler varmıdır dedi,üyelerden söz alan olmadı.Başkan arkadaşlar belediyemizin SUKAP  Derin Deniz Deşarjı ve Ön Arıtma Tesisi İnşaatı işi için  İller Bankası A.Ş’den 2.721.224,30 TL kredi kullanılmasını,kredi ile ilgili hertürlü işlemi yürütmek üzere Belediye Başkanına tam yetki verilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, Yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi.
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             Derin Deniz Deşarjı ve Ön Arıtma Tesisi İnşaatı işinde kullanılmak üzere  maliyetin  % 50’sinin merkezi yönetim bütçesine  konulan Su ve Kanalizasyon Altyapı projeleri (SUKAP)  ödeneğinden , kalan % 50’sinin ise  İller Bankası A.Ş’den tahsis edilecek  2.721.224,30 .TL ( ikimilyonyediyüzyirmibirbinyikiyüzyirmidörtTLotuzkuruş) ‘lik  kredi ile karşılanmasına, krediden kaynaklanacak ana  para, faiz denetim giderleri, komisyon, vergi,resim,harç,ücret vs. ödemelerin, İller Bankası A.Ş’ce teminat olarak alınacak  belediyemiz gelirlerinden ve  İller Bankası A. Ş ve Maliye bakanlığınca dağıtılan yasal paylarımızın mevzuattan kaynaklanan  herhangi bir kesinti oranına  bağlı kalmaksızın tamamından ( % 40’ının dışında ve  % ‘100 ‘üne kadar) karşılanmasına, kredi teminatına konu gelirlerden krediye ilişkin ödemelerin karşılanamaması halinde, bu krediyle elde edilen tesis, inşaat ve her nevi gayrimenkul ile araç, gereç ve malzemenin, İller Bankası A.Ş’ce talep edildiği taktirde aynı şartlarda  ve talep tarihinde  İller Bankası A.Ş adına ipotek ve rehin edilmesine, İller Bankası A.Ş’ce belediyemize kullandırılacak krediye ilişkin olarak her türlü sözleşmeyi ve evrakı imzalamaya ve kredi ile ilgili devam eden  işlemleri yürütmeye, belediyemiz mülkiyetindeki her türlü gayrimenkulü İller Bankası A.Ş’ye ipotek vermeye  belediyemizin her türlü gelir hak ve alacaklarını İller Bankası A.Ş’ye terhin ve temlik etmeye, belediyemize ait her türlü ticari işletmeyi İller Bankası A.Ş’ye rehin vermeye,İller Bankası A.Ş’nin mevcut mevzuatı ve bundan meydana gelebilecek her türlü değişiklik çerçevesinde ,merkezi bütçe kanununun ilgili maddeleri uyarınca; SUKAP kapsamında yürütülecek söz konusu işte kullanılmak üzere  İller Bankası A.Ş’den temin edilecek kredi için,5393 Sayılı Belediye Kanununun 68. Maddesinin (d) bendinde belirlenen toplam borç stoku limitine uyma şartı aranmaksızın  5393 Sayılı Belediye kanunundaki  koşulların yerine getirilmesi kaydıyla krediye konu işle ilgili her türlü işlemi yapmaya  Coşkun HEKİMOĞLU’nun yetkilendirilmesine karar verilmiştir.
         Başkan                                             Katip                                          Katip
Coşkun HEKİMOĞLU               Ayhan ÖZTÜRK                     Tekin ERGÜNAL


       Başkan arkadaşlar gündemimizn son maddesi Musazade mahallesi 736 ada, 1 no’lu parselle ilgili hazırlanan  kentsel tasarım projesinin görüşülmesidir. Konu ile ilgili komisyon raporumuz mevcut olup, Komisyon başkanı Turgay ATASELİM’e  rapor hakkında bilgilendirme yapması için söz veriyorum dedi. Komisyon başkanı Turgay ATASELİM , kentsel tasarım projesi ile ilgili hazırlanan on maddeslik komisyon raporunu maddeler halinde okuyarak rapor hakkında bilgilendirme yaptı.Yine bunun devamında  proje mimarı Filiz UZUN YARIMCI tarafından  proje ile ilgili görsel sunum yapıldı. Başkan arkadaşlar görüldüğü üzere projenin kentsel tasarım projeleri ile ilgili hazırladığımız yönetmeliğe uygun olduğu  komisyon raporundan da anlaşılmaktadır. Başkan konu ile ilgili söz almka isteyenler varmıdır dedi. Üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Musazade Mahallesi 736 ada ,1 no’lu parsel ile hazırlanan  Kentsel Tasarım Projesinin, Belediyemizin Plan Notları ve  Planlı Alanlar Tip İmar Yönetmeliğine  uygun olduğu görüldüğünden  proje taslağının  aynan kabulünü oylarınıza sunuyorum dedi, yapılan oylama sonucunda teklif oybirliği ile kabul edildi.

                                          Karar Tarihi : 04.01.2017
                                          Karar No    : 6


       Musazade Mahallesi 736 ada ,1 no’lu parsede hazırlanan  Kentsel Tasarım Projesinin, Belediyemizin Plan Notları ve  Planlı Alanlar Tip İmar Yönetmeliğine  uygun olduğu görüldüğünden  proje taslağının  aynan kabulüne oybirliği ile karar verildi.



 Başkan arkadaşlar gündemimizde görüşülecek konular bitmiştir.  01.02.2017  Çarşamba günü saat 15.00’de toplanmak üzere oturumu kapatıyorum dedi. 04.01.2017
         

     
    
    Başkan                                             Katip                                          Katip
Coşkun HEKİMOĞLU               Ayhan ÖZTÜRK                     Tekin ERGÜNAL
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